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Protokoll styrelsemöte 2022-11-08 

Närvarande: Lars Olof Carlén, Agnes Thorlaksdottir, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Urban Prytz, 

Anne Weiefors, 
Adjungerad:  

Anmält förhinder:  Taru Ylikylä 

Inte anmält förhinder: Nathalie Omre 

Från valberedningen: Jan-Ingvar Andersson 

 

§80 Mötets öppnande 

Viceordförande Kathleen Berggren öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 

§81 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§82 Val av protokollförare 

Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 

§83 Val av protokolljusterare 

Anne Weiefors valdes till att jämte ordförande att justera protokollet 

§84 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 

Lars Olof Carlén anslöt till mötet 

§85 Ekonomisk rapport 

De senaste rapporterna gicks igenom. Ekonomin ser bra ut.  

§86 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordföranden: 
Beslut: Beslutades att kalla till specialklubbsmöte den 11 februari 2023 med start kl. 10 till ca 15, via 
Teams 
 
Viceordförande: 
Rapporterade från planeringen för rasmontern på SHM. De rasklubbar som kommer att bemanna 
montern är Mopsorden, Fransk bulldogg klubb, Malteserringen och Pekingeselogen. 
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Sekreterare:  

Diarienr Beskrivning Åtgärd 

2022-0604 Martin Adnér önskar utökat 
rasregister på King Charles Spaniel 

Beslutade att tillstyrka ansökan 

 Markus Gisslén önskar utöka 
rasregister med Pekingese 

Beslutade att tillstyrka ansökan 

2022-0653 Information från SKKs Valberedning Styrelsen noterade informationen 

2022-0654 Kallelse KF 1 2023 - motioner Motioner ska vara inne före 31/3 2023 

2022-0656 Lena Persson ansökan från 2021 Var tillstyrkta redan 2021 

2022-0658 Ang att bli BPH-arrangör Skickat till klubbarna för kännedom 

2022-0659 RAS Malteser Skickat till SKK-AK 

2022-0661 Ang BPH från BFR Skickat åter till rasklubben 

2022-0662 SRD information Styrelsen noterade informationen 

2022-0663 
2022-0664 

Angående SKK:s planer på att 
registrera border collie som inte är 
rastypiska 

Styrelsen beslutade att ställa sig bakom SVaKs 
skrivelse. Ordförande formulerar en skrivelse. 

2022-0665 Minnesanteckningar från den 4 
oktober 

Styrelsen noterade minnesanteckningarna 

2022-0671 Protokollsutdrag AK-4 Styrelsen saknar remiss angående införandet 
av RFG och att SKK-AK redan har fattat beslut i 
frågan.  
Beslutades att tillskriva SKK och efterfråga 
remissen. Ordförande formulerar en skrivelse. 

2022-0672 Specialklubbskonferens Beslutades att anmäla ordförande och 
viceordförande 

2022-0676 VÄLKOMMEN PÅ WORKSHOP Beslutades att anmäla viceordförande och 
sekreterare 

2022-0677 Avelskonferens Avelskonferensen kommer ej att vara digital 

  Bilder Luleå lager Beslutades att SDHK-UK ser till att materialet 
skickas till materialförvaltaren omgående. 

2022-0680 Skrivelse från MO angående 
registrering av färg på Mops 
Till SKKs registreringsavdelning 

Beslutades att skicka till 
registreringsavdelningen på SKK. 

2022-0681 Nominering till Hamiltonplaketten 
inkommen från rasklubb. 

Beslutades att nominera enligt rasklubbens 
önskemål 

2022-0682 Angående att dokumentation från 
SKK kostar när rasklubbarna äskar 
den.   

Styrelsen har diskuterat frågan och kan för 
närvarande inte agera i ärendet. 
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SKK vill ha 800 kr per påbörjad timme 
för information som CCC anser de 
behöver för deras arbete med RAS 

  
 
Rasklubbsrådgivningen: 
Ordförande uppdrogs att kräva in huvudbok för annonsintäkter hos rasklubb. 
Rasklubb har informerat om att de bedriver verksamhet utan valberedning. 
 
Anne Weiefors lämnade mötet 21:30, ny justeringsperson är Kathleen Berggren från nästa punkt. 
 
Avelskommittén: 
Endast ett fåtal anmälningar har inkommit till avelskonferensen. Beslutades att skicka en påminnelse 
till klubbarna. 
RAS för Malteser är inskickat till SKK. 
Skrivelse har inkommit ang färg på Fransk bulldogg med önskemål att den skickas vidare till SKKs 
standardkommitté för korrigering av översättning av rasstandarden. Beslutades att inhämta 
rasklubbens synpunkter på skrivelsen innan vi skickar den till SKK. 
 
Domarkommittén: 
Inget att rapportera 
 
Utställningskommittén: 
Michael Bloom rapporterade från kommitténs avslutsmöte för utställningssäsongen 2022. 
 
PR, info och IT: 
Inget att rapportera 
 
§87 AU ärenden 

SDHKs monter på SHM. Förfrågan till styrelsen om ersättningar för ledamöter som arbetar i montern. 

Beslutades att reseersättning utgår för den/dem som reser enkom för monterarbete, med hänvisning 

till tidigare styrelsebeslut. 

§88 Övriga ärenden 

Inga övriga ärenden 

§89 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

SDHK har sin första monter på SHM där fyra rasklubbar kommer att samarbeta med specialklubben 

gemensamt. 

§90 Nästa möte:  

2022-12-13 via Teams kl. 19:00 

§91 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 

Signeras digitalt via min.ebox.nu 

Lars Olof Carlén, ordförande  Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 

Anne Weiefors, justerare  Kathleen Berggren, justerare  
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Protokoll styrelsemöte 2022-11-08 


Närvarande: Lars Olof Carlén, Agnes Thorlaksdottir, Kathleen Berggren, Michael Bloom, Urban Prytz, 


Anne Weiefors, 
Adjungerad:  


Anmält förhinder:  Taru Ylikylä 


Inte anmält förhinder: Nathalie Omre 


Från valberedningen: Jan-Ingvar Andersson 


 


§80 Mötets öppnande 


Viceordförande Kathleen Berggren öppnade upp mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 


§81 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§82 Val av protokollförare 


Sekreterare Agnes Thorlaksdottir valdes till protokollförare. 


§83 Val av protokolljusterare 


Anne Weiefors valdes till att jämte ordförande att justera protokollet 


§84 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna 


Lars Olof Carlén anslöt till mötet 


§85 Ekonomisk rapport 


De senaste rapporterna gicks igenom. Ekonomin ser bra ut.  


§86 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordföranden: 
Beslut: Beslutades att kalla till specialklubbsmöte den 11 februari 2023 med start kl. 10 till ca 15, via 
Teams 
 
Viceordförande: 
Rapporterade från planeringen för rasmontern på SHM. De rasklubbar som kommer att bemanna 
montern är Mopsorden, Fransk bulldogg klubb, Malteserringen och Pekingeselogen. 
 
  







Sekreterare:  


Diarienr Beskrivning Åtgärd 


2022-0604 Martin Adnér önskar utökat 
rasregister på King Charles Spaniel 


Beslutade att tillstyrka ansökan 


 Markus Gisslén önskar utöka 
rasregister med Pekingese 


Beslutade att tillstyrka ansökan 


2022-0653 Information från SKKs Valberedning Styrelsen noterade informationen 


2022-0654 Kallelse KF 1 2023 - motioner Motioner ska vara inne före 31/3 2023 


2022-0656 Lena Persson ansökan från 2021 Var tillstyrkta redan 2021 


2022-0658 Ang att bli BPH-arrangör Skickat till klubbarna för kännedom 


2022-0659 RAS Malteser Skickat till SKK-AK 


2022-0661 Ang BPH från BFR Skickat åter till rasklubben 


2022-0662 SRD information Styrelsen noterade informationen 


2022-0663 
2022-0664 


Angående SKK:s planer på att 
registrera border collie som inte är 
rastypiska 


Styrelsen beslutade att ställa sig bakom SVaKs 
skrivelse. Ordförande formulerar en skrivelse. 


2022-0665 Minnesanteckningar från den 4 
oktober 


Styrelsen noterade minnesanteckningarna 


2022-0671 Protokollsutdrag AK-4 Styrelsen saknar remiss angående införandet 
av RFG och att SKK-AK redan har fattat beslut i 
frågan.  
Beslutades att tillskriva SKK och efterfråga 
remissen. Ordförande formulerar en skrivelse. 


2022-0672 Specialklubbskonferens Beslutades att anmäla ordförande och 
viceordförande 


2022-0676 VÄLKOMMEN PÅ WORKSHOP Beslutades att anmäla viceordförande och 
sekreterare 


2022-0677 Avelskonferens Avelskonferensen kommer ej att vara digital 


  Bilder Luleå lager Beslutades att SDHK-UK ser till att materialet 
skickas till materialförvaltaren omgående. 


2022-0680 Skrivelse från MO angående 
registrering av färg på Mops 
Till SKKs registreringsavdelning 


Beslutades att skicka till 
registreringsavdelningen på SKK. 


2022-0681 Nominering till Hamiltonplaketten 
inkommen från rasklubb. 


Beslutades att nominera enligt rasklubbens 
önskemål 


2022-0682 Angående att dokumentation från 
SKK kostar när rasklubbarna äskar 
den.   


Styrelsen har diskuterat frågan och kan för 
närvarande inte agera i ärendet. 
 







SKK vill ha 800 kr per påbörjad timme 
för information som CCC anser de 
behöver för deras arbete med RAS 


  
 
Rasklubbsrådgivningen: 
Ordförande uppdrogs att kräva in huvudbok för annonsintäkter hos rasklubb. 
Rasklubb har informerat om att de bedriver verksamhet utan valberedning. 
 
Anne Weiefors lämnade mötet 21:30, ny justeringsperson är Kathleen Berggren från nästa punkt. 
 
Avelskommittén: 
Endast ett fåtal anmälningar har inkommit till avelskonferensen. Beslutades att skicka en påminnelse 
till klubbarna. 
RAS för Malteser är inskickat till SKK. 
Skrivelse har inkommit ang färg på Fransk bulldogg med önskemål att den skickas vidare till SKKs 
standardkommitté för korrigering av översättning av rasstandarden. Beslutades att inhämta 
rasklubbens synpunkter på skrivelsen innan vi skickar den till SKK. 
 
Domarkommittén: 
Inget att rapportera 
 
Utställningskommittén: 
Michael Bloom rapporterade från kommitténs avslutsmöte för utställningssäsongen 2022. 
 
PR, info och IT: 
Inget att rapportera 
 
§87 AU ärenden 


SDHKs monter på SHM. Förfrågan till styrelsen om ersättningar för ledamöter som arbetar i montern. 


Beslutades att reseersättning utgår för den/dem som reser enkom för monterarbete, med hänvisning 


till tidigare styrelsebeslut. 


§88 Övriga ärenden 


Inga övriga ärenden 


§89 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


SDHK har sin första monter på SHM där fyra rasklubbar kommer att samarbeta med specialklubben 


gemensamt. 


§90 Nästa möte:  


2022-12-13 via Teams kl. 19:00 


§91 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 


Signeras digitalt via min.ebox.nu 


Lars Olof Carlén, ordförande  Agnes Thorlaksdottir, vid protokollet 


Anne Weiefors, justerare  Kathleen Berggren, justerare  
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